
 

 

 

Verslag vergadering Algemeen Bestuur Recreatieschap Westfriesland  

Datum  : 12 december 2018 om 16.00 uur 

Locatie  : Gemeentehuis gemeente Drechterland  

 

Aanwezig bestuur:   

De heren N. Slagter (Stede Broec, voorzitter), A. Kalthoff (Opmeer), S. Broersma (Hoorn), H. Nederpelt 

(Medemblik), M. Pijl (Drechterland) en de dames  E. Heutink-Wenderich (Enkhuizen), A. Huisman 

(bestuurssecretaris Recreatieschap) en C. van de Pol (Koggenland) 

 

Aanwezig ambtelijke ondersteuning: 

De heren P. Copier (hoofd Groen- en Recreatiebeheer), K. Schoenaker (directeur/beleidsmedewerker),  

S. Mulder (financiën) en Kees van Borre (ondersteuning bestuurssecretariaat/notulen). 

 

   

 

1. Opening  

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

Mevrouw C. van de Pol geeft aan dat zij om 16.15 uur helaas de vergadering moet verlaten wegens een 

belangrijke afspraak bij de provincie Noord-Holland. 

  

2. Verslag van de vergadering Algemeen Bestuur van 11 juli 2018                                                                                                                                               

De heer Pijl maakt een opmerking over punt 5d (Verzending stukken naar pers) van het openbare verslag. 

Er wordt besloten dat de pers (NHD) ook weer wordt meegenomen in de verzending van de openbare 

stukken. De stukken worden, ongeveer een week na verzending aan het AB op de website van het 

Recreatieschap geplaatst. De link naar de site wordt naar de griffies en de pers verzonden.    

 

Het verslag wordt daarna ongewijzigd vastgesteld en de opsteller van het verslag wordt bedankt. 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

 

3a Nieuwsbrief AB raden november 

Geen opmerkingen, punt wordt voor kennisgeving aangenomen.  

 

3b Zienswijze Provinciaal Ruimtelijke Verordening 

Geen opmerkingen, punt wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

3c Brief financiële positie 

Verschillende leden geven een compliment aan de leiding van het Recreatieschap voor de nette 

bedrijfsvoering. Geen overige opmerkingen, punt wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

3d Bestuurlijke vertegenwoordiging Overleg Waterrecreatie Noord-Holland 

De heer B. Tap (Hoorn) zat eerder in dit overleg van de gedeputeerde. Nu hij niet meer in het AB/DB zit van 

het Recreatieschap, neemt de heer S. Broersma zijn plaats over, zodat het Recreatieschap vertegenwoordigd 

blijft. De aanwezige leden geven aan ervan uit te gaan dat, met de vertegenwoordiging van de heer 

Broersma, de belangen van de regio bij het overleg op adequate wijze worden behartigd. 

 

 



 

 

 

 

3 e. Nieuwjaarsreceptie van Terrein Beherende Organisaties (TBO) in Noord-Holland  

Het TBO is een samenwerkingsoverleg tussen 12 terrein beherende organisaties in Noord-Holland. De 

nieuwjaarsreceptie hiervan wordt op 9 januari gehouden van 16.00 – 18.00 uur. De heer Schoenaker zal in 

ieder geval vanuit het Recreatieschap naar de receptie gaan. Geen overige opmerkingen. 

 

3 d. Procedure (Concept-)kadernota 

De voorzitter geeft aan dat de nieuwe procedure (conform besluit regietafel) voorschrijft dat voor 15 

december de Kadernota naar de raden voor een zienswijze wordt gestuurd en aan het AB ter informatie. In 

het AB van maart 2019 wordt besloten over de zienswijzen. Die worden vervolgens verwerkt in de concept-

begroting 2020. Het AB stelt de Kadernota daarna niet meer apart vast. 

 

Verder geeft de voorzitter aan dat er geen andere verhoging van het budget is dan de indexering (een 

gewogen gemiddelde van 2,55%). Verder zijn er twee zaken die in de toekomst gaan spelen, namelijk het 

Stadsstrand in 2022 – 2023 en de capaciteit voor Beleid bij het Recreatieschap ná de periode 2018-2020. 

Geen overige opmerkingen. 

 

3 e.  Subsidie Waterrecreatie Noord-Holland 

De voorzitter geeft aan dat GS heeft besloten om € 20.000 extra voor Rustenburg – Verlaat uit te trekken en 

€ 25.000 voor het kitesurfstrand in Schellinkhout. Verder wordt meegedeeld dat er een nieuwe 

subsidieregeling voor 2019 is en dat Westfriesland hier geen aanspraak op kan maken omdat ons deel al in 

2018 is beschikt. Indien de subsidiepot onbenut blijft, zal uiteraard gekeken worden of er voor de regio toch 

nog mogelijkheden ontstaan.   

 

4. Actualisatie Uitvoeringsprogramma NRP (punten 4a, 4b, 4c) 

De voorzitter geeft een korte toelichting op het NRP. Geen opmerkingen, de stukken worden vastgesteld.  

 

5. Beheerplan 2019-2027 (punten 5a, 5b, 5c, 5d) 

De heer Kalthoff vraagt of er door een andere keuze te maken voor het niveau van onderhoud, dit ook 

financiële gevolgen kan hebben. De heer Schoenaker licht toe dat het voorliggende beleidsmatige deel van 

het Beheerplan consoliderend van insteek is en een beschrijving is van de huidige (ook financiële) situatie. 

Mochten er extra financiën nodig zijn, dan betekent dit ook dat er een extra besluit moet komen. De 

financiële vertaling zal daarom worden verwerkt in de voorjaarsrapportage 2019. Na deze toelichting 

worden de stukken vastgesteld. 

 

6. Eindejaarsrapportage (punten 6a, 6b) 

De heer Nederpelt geeft aan dat het niet wenselijk is dat achteraf een krediet wordt aangevraagd. De 

voorzitter geeft aan dat dat inderdaad (in deze situatie) niet correct is gegaan en ook zeker niet wenselijk is. 

De heer Nederpelt geeft als handreiking aan dat, als er op enig moment een incidenteel besluit van het AB 

noodzakelijk is en dit niet kan wachten tot een AB-vergadering, dit verzoek ook per mail kan worden gedaan. 

Deze suggestie wordt ter harte genomen. Geen overige opmerkingen en de stukken worden vastgesteld. 

 

7. Controleprotocol en normenkader 2018 (punten 7a, 7b, 7c) 

De voorzitter geeft een korte toelichting en deelt ter informatie mee dat de eerste contacten met de nieuwe 

accountant positief zijn. Geen overige opmerkingen, de stukken worden vastgesteld.  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

8. Concept-vergaderschema 2019 

Het concept-vergaderschema wordt vastgesteld.  

 

9. Rondvraag 

Er zijn geen opmerkingen bij de rondvraag. 

 

10. Sluiting  
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn en haar inbreng, wenst iedereen fijne feestdagen toe en sluit de 

vergadering.  

  

Vastgesteld door het algemeen bestuur in de vergadering van 20 maart 2019,  

  

  

De secretaris,      De voorzitter,  

Astrid Huisman     Nico Slagter  

    

 

 

 

 




